

## ИНФОРМАЦИЯ ОБ АВТОРАХ

**1. Аганова Анаид Андреевна**, аспирантка кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) телефон: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**2. Агасиев Армен Рафикович**, аспирант кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) тел.: (8652) 94-55-47, 94-41-90; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**3. Ананич Валерий Антонович**, профессор кафедры уголовно-исполнительного права Академии МВД Республики Беларусь, к.ю.н., д. ист. наук. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 220102, г. Минск, ул. Ангарская, 19; 2) телефон: +375(17) 243-71-34; 3) e-mail: uip@amia.unibel.by; 4) официальный сайт: <http://academy.mia.by>.

**4. Антонян Юрий Миранович**, проректор по научной работе Института гуманитарного образования и информационных технологий, д.ю.н., профессор, заслуженный деятель науки РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 105264, г. Москва, ул. 9-я Парковая, дом 48, корпус 5; 2) телефон: (499) 748-19-23; 3) e-mail: rektorat@igumo.ru; 4) официальный сайт: <http://igumo.ru>.

**5. Бабаев Михаил Матвеевич**, главный научный сотрудник Всероссийского научно-исследовательского института МВД РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 695-87-94; 3) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>.

**6. Блажеев Виктор Владимирович**, ректор Московской государственной юридической академии имени О.Е. Кутафина. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая - Кудринская, дом № 9; 2) телефон: (499) 244-88-44; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>.

**7. Боев Олег Викторович**, соискатель Российской академии правосудия. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117418, г. Москва, Новочерёмушкинская ул., д. 69, корп. «а»; 2) телефон: (495) 332-53-33, 332-53-42; 3) e-mail: raj-priem@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raj.ru>.

**8. Бойченко Кирилл Алексеевич**, специалист Бюро Международной организации по миграции в Москве. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123100, Москва, Звенигородская 2-я ул., д. 12; 2) телефон: +7 (495) 797-87-22, 252-17-59, +7-905-546-85-22; 3) e-mail: boychenko@list.ru, iommoscow@iom.int; 4) официальный сайт: <http://www.iomrussia.ru>.

## INFORMATION ABOUT THE AUTHORS

**1. Aganova Anaid Andreevna**, post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines of The North Caucasian state technical university. *The contact information:* 1) address: 355035, Stavropol, Marshala Zhukova st., 9; 2) tel. (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) Official site: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**2. Agasiev Armen Rafikovich**, the post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines of The North Caucasian state technical university. *The contact information:* Adress: 355035, Stavropol, Marshala Zhukova St., 9. Phone number (8652) 94-55-47, 94-41-90; e-mail: upd@ncstu.ru. The official site: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**3. Ananich Valeriy Antonovich**, professor of chair of the criminally-executive right of Academy of the Ministry of Internal Affairs of Byelorussia, candidate of Law, the doctor of historical sciences. *Contact information:* 1) address: 220102, Minsk, Angarskaya St., 19; 2) tel. +375(17) 243-71-34; 3) e-mail: uip@amia.unibel.by; 4) The official site: <http://academy.mia.by>.

**4. Antonyan Uriy Miranovich**, the pro-rector on scientific work of The Institute of arts education and information technology, doctor of Law, professor, the honored worker of a science of the Russian Federation. *Contact information:* 1) address: 105264, Moscow, 9-aya Perkovaya St., 48, korp.5; 2) tel. (499) 748-19-23; 3) e-mail: rektorat@igumo.ru; 4) The official site: <http://igumo.ru>.

**5. Babaev Mikhail Matveevich**, The main research assistant of the AllRussia scientific-research institute of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation, doctor of Law, professor. *Contact information:* Address: 123995, Moscow, G-69 GSP-5, Povarskaya St., 25; Tel. (495) 695-87-94; The official site: <http://www.vnii-mvd.ru>;

**6. Blazheev Viktor Vladimirovich**, rector of the O.E. Kutafin MSJAa. *Contact information:* Address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya, 9; Tel. (499) 244-88-44; e-mail: msal@msal.ru; The official site: <http://www.msal.ru>.

**7. Boev Oleg Viktorovich**, The competitor of the Russian academy of justice. *The contact information of a training place:* Address: 117418, Moscow, Novocheremyshkinskaya St., 69 korp. "A"; Tel. (495) 332-53-33, 332-53-42; e-mail: raj-priem@mail.ru; The official site: <http://www.raj.ru>.

**8. Boychenko Kirill Alekseevich**, The expert of Bureau of International Organization For Migration in Moscow. *Contact information:* 1) address: 123100, Moscow, Zvenigorodskaya Second St., 12; 2) tel.: +7 (495) 797-87-22, 252-1759, +7-905-546-85-22; 3) e-mail: boychenko@list.ru, iommoscow@iom.int; 4) The official site: <http://www.iomrussia.ru>.

**9. Бутяйкин Илья Александрович**, аспирант Московского государственного областного педагогического института. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 142611, Орехово-Зуево, Московская область, Зеленая ул., 22; 2) телефон: 8-903-674-57-98, 3) e-mail: ozqpi@t50.ru, butyajkin@bk.ru; 4) официальный сайт: <http://www.mpgu.edu>;

**10. Варчук Татьяна Васильевна**, докторант кафедры криминологии Московского университета МВД России, к.ю.н. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology.do.am>;

**11. Гилинский Яков Ильич**, профессор Санкт-Петербургского юридического института (филиала) Академии Генеральной прокуратуры РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 191104, г. Санкт-Петербург, Литейный пр., д. 44; 2) телефон: (812) 273-15-83; 3) e-mail: kafedra2000@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.procuror.spb.ru>;

**12. Данилин Евгений Михайлович**, ведущий научный сотрудник ФГУ Научно-исследовательского института Федеральной службы исполнения наказаний России, к.п.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 125130, г. Москва, ул. Нарвская, д.15а; 2) телефон: (495) 459-00-42; 3) e-mail: niifsin@mail.ru; 4) официальный сайт: [www.niifsin.su](http://www.niifsin.su).

**13. Дмитренко Андрей Петрович**, заместитель начальника кафедры уголовного права Московского университета МВД РФ, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-22-44; 3) официальный сайт: <http://91.192.71.100>.

**14. Дулин Виктор Сергеевич**, соискатель Академии права и управления Федеральной службы исполнения наказаний. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 390036, г. Рязань, Сенная, 1; 2) телефон: (4912) 27-21-12, 25-55-79; 3) e-mail: root@academjust.ryazantelecom.ru; 4) официальный сайт: <http://www.academjust.ryazantelecom.ru>;

**15. Жигарев Евгений Семенович**, профессор кафедры криминологии Московского университета МВД РФ, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, г. Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: criminology-mosu@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology-mosu.narod.ru>;

**16. Закаляпина Лейла Александровна**, аспирантка кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) телефон: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**9. Bytujkin Ilya Aleksandrivich**, The post-graduate student of the Moscow state regional pedagogical university. The contact information of a training place: 1) address: 142611, Orekhovo-Zyevo, Moscow Rejion, Green St., 22; 2) tel. 8-903-674-57-98, 3) e-mail: ozqpi@t50.ru, butyajkin@bk.ru; 4) The official site: <http://www.mpgu.edu>.

**10. Varchuk Tatyana Vasilievna**, The doctoral candidate of chair of a criminology of the Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of Russia, candidate of Law. *Contact information:* 1) address: 117437. Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel. (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) he official site: <http://www.criminology.do.am>;

**11. Gilinskiy Yakov Ilich**, professor of the St.-Petersburg Law institute (branch) of Academy of the State Office of Public Prosecutor of the Russian Federation, doctor of Law, professor. *Contact information:* 1) address: 191104, St.-Petersburg, Litejnij pr., 44; 2) tel. (812) 273-15-83; 3) e-mail: kafedra2000@mail.ru; 4) The official site: <http://www.procuror.spb.ru>;

**12. Danilin Evgenij Mikhailovich**, Leading research assistant FGU of Scientific research institute of Federal Agency of execution of punishments of Russia, candidate of pedagogical sciences, associate professor. *Contact information:* 1) address: 125130, Moscow, Narvskaya St., 15A; 2) tel. (495) 459-00-42; 3) e-mail: niifsin@mail.ru; 4) The official site: [www.niifsin.su](http://www.niifsin.su).

**13. Dmitrenko Andrey Petrovich**, the deputy chief of chair of criminal law of the Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation, candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) address: 117437. Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel. (495) 336-22-44; 3) The official site: <http://91.192.71.100>.

**14. Dulin Viktor Sergeevich**, the competitor of Academy of the right and management of Federal Agency of execution of punishments. *The contact information of a training place:* 1) address: 390036, Ryazan, Sennaya, 1; 2) tel.(4912) 27-21-12, 25-55-79; 3) e-mail: root@academjust.ryazantelecom.ru; 4) The official site: <http://www.academjust.ryazantelecom.ru>.

**15. Zhigarev Evgeniy Semenovich**, professor of chair of a criminology of Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation. *Contact information:* 1) address: 117437, Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel. (495) 336-63-11; 3) e-mail: criminology-mosu@yandex.ru; 4) The official site: <http://www.criminology-mosu.narod.ru>;

**16. Zakalyapina Leyla Aleksandrovna**, the post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines of the North Caucasian state technical university. *The contact information of a training place:* 1) address: 355035, Stavropol, Marshala Zhukova, 9; 2) tel. (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) The official site: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>.

**17. Иванцов Сергей Вячеславович**, заместитель начальника кафедры криминологии Московского университета МВД России, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology.do.am>;

**18. Иншаков Сергей Михайлович**, заведующий Отделом проблем латентной преступности и криминологического прогнозирования Научно-исследовательского института Академии Генеральной прокуратуры Российской Федерации, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123022, Москва, 2-я Звенигородская ул., д.15; 2) телефон: (499) 256-00-85; 3) e-mail: niigp@msk.rsnet.ru; 4) официальный сайт: <http://www.agprf.org/nii/adres.html>;

**19. Кибальник Алексей Григорьевич**, заведующий кафедрой уголовного права Ставропольского государственного университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 355009, г. Ставрополь, ул. Пушкина, 1; 2) телефон: +7 (8652) 354-446; 3) e-mail: alex\_jur@mail.ru;

**20. Клименченко Александр Павлович**, начальник Управления Федеральной службы Российской Федерации по контролю за оборотом наркотиков по Ставропольскому краю, аспирант кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) телефон: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru>;

**21. Коваленко Вера Ивановна**, ведущий научный сотрудник научно-исследовательского центра № 1 Федерального государственного учреждения «ВНИИ МВД России», к.ю.н. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 695-87-94; 3) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

**22. Кокурин Алексей Владимирович**, доцент кафедры криминологии и уголовно-исполнительного права Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, канд. псих. наук, доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом № 9; 2) телефон: (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>.

**23. Лесников Геннадий Юрьевич**, начальник Центра криминологических исследований Всероссийского научно-исследовательского института МВД России, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, Г-69 ГСП-5, ул. Поварская, д. 25; 2) телефон: (495) 695-87-94; 3) официальный сайт: <http://www.vnii-mvd.ru>;

**24. Лунеев Виктор Васильевич**, главный научный сотрудник сектора уголовного права и криминологии Института государства и права

**17. Ivantsov Sergey Vyacheslavovich**, the deputy chief of chair of a criminology of the Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of Russia, candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) address: 117437, Moscow, Akademika Volgina St., 12; 2) tel. 495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) The official site: <http://www.criminology.do.am>.

**18. Inshakov Sergey Mikhailovich**, the head of department of problems of latent criminality and criminological forecasting Scientific research institute of Academy of the State Office of Public Prosecutor of the Russian Federation, Doctor of Law, Professor. *Contact information:* address: 123022. Moscow, Second Zvenigorodskaya St., 15 tel. (499) 256-00-85; e-mail: niigp@msk.rsnet.ru; <http://www.agprf.org/nii/adres.html>;

**19. Kibalnik Alexey Grigorevich**, Head of Criminal Law's Department of Stavropol State University, Doctor of Law, Professor; work address: 1, Pushkin st., Stavropol, 355009; tel. +7(8652)354446; e-mail: alex\_jur@mail.ru

**20. Klimenchenko Aleksandr Pavlovich**, the head of department of Federal Agency of the Russian Federation on control over drug trafficking across Stavropol Territory, the post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines of the North Caucasian state technical university. *The contact information of a training place:* address: 355035, Stavropol, Marshala Zhukova St., 9; 2) tel. (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) The official site: <http://www.ncstu.ru>;

**21. Kovalenko Vera Ivanovna**, The leading research assistant of the research center № 1 Federal official foundation «VNIИ of the Ministry of Internal Affairs of Russia», candidate of Law. *Contact information:* 1) address: 123995, Moscow, G-69, GSP-5, Povarskaya St., 25; 2) tel. (495) 695-87-94; 3) The official site: <http://www.vnii-mvd.ru>;

**22. Kokurin Aleksey Vladimirovich**, associate professor of chair of a criminology and the criminally-executive right of the O. E. Kutafin MSJAA, candidate of Psychological Sciences, associate professor. *Contact information:* 1) address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kydrinskaya St., 9; 2) tel. (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>.

**23. Lesnikov Gennadiy Jurievich**, The chief of the Center of criminological researches of the All-Russia scientific research institute of the Ministry of Internal Affairs of Russia, Doctor of Law, professor. *Contact information:* 1) address: 123995, Moscow, G-69, GSP-5, Povarskaya St., 25; 2) tel. (495) 695-87-94; 3) The official site: <http://www.vnii-mvd.ru>;

**24. Luneev Viktor Vasilievich**, The main research assistant of sector of criminal law and criminology of Institute of the state and the right of the Russian Acad-

Российской академии наук (РАН), д.ю.н., профессор, лауреат Государственной премии РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 119991, г. Москва, ул. Знаменка, д.10; 2) телефон: (495) 691-87-92; 3) e-mail: isl\_ran@rinet.ru; 4) официальный сайт: [http://www.igpran.ru/about/subjects/Sektor\\_Ugol\\_prava.php](http://www.igpran.ru/about/subjects/Sektor_Ugol_prava.php);

**25. Матвеева Анастасия Алексеевна**, доцент кафедры уголовного права и криминологии Московского государственного университета им. М. В. Ломоносова, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 119899, г. Москва, Ленинские горы, МГУ, 1-й учебный корп.; 2) телефон: (495) 939-29-49, 939-57-44; 3) e-mail: criminal@law.msu.su; 4) официальный сайт: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>;

**26. Мацкевич Игорь Михайлович**, первый проректор — проректор по научной работе Московской государственной юридической академии имени О.Е. Кутафина, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом 9; 2) телефон: (499) 244-85-62; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;

**27. Миронов Виталий Олегович**, специалист по профессиональной подготовке Центра профессиональной подготовки ГУВД по Ростовской области. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 344082, г. Ростов-на-Дону, ул. Б. Садовая, 29; 2) телефон: (86392) 253-53; 8-918-556-91-03; 3) e-mail: Mvo.81@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.guvdro.ru>.

**28. Невский Сергей Александрович**, профессор кафедры уголовного права и процесса Московского городского университета управления Правительства Москвы, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 107045, г. Москва, ул. Сретенка, д. 28; 2) телефон: (495) 957-91-38, 957-91-29; 3) e-mail: mgiu@migm.ru; 4) официальный сайт: [http://www.migm.ru/kafedra\\_ugolowpraw.shtml](http://www.migm.ru/kafedra_ugolowpraw.shtml);

**29. Нечевин Дмитрий Константинович**, профессор кафедры административного права Московской государственной юридической академии имени О.Е. Кутафина, д.ю.н., профессор, заслуженный юрист РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом 9; 2) телефон: (499) 244-86-95; 3) e-mail: kapr@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;

**30. Новиков Ярослав Олегович**, аспирант Российской академии правосудия. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117418, г. Москва, Новочерёмушкинская ул., д.69, корп. «а»; 2) телефон: (495) 718-52-11, +7-916-212-14-73; 3) e-mail: raj-priem@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.raj.ru/ru/contacts.html>;

**31. Орлов Владислав Николаевич**, доцент кафедры криминологии и уголовно-исполнительного права Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, к.ю.н., доцент. *Кон-*

*emy of Sciences (RAN), Doctor of Law, professor, the winner of the State award of the Russian Federation. Contact information:* 1) address: 119991, Moscow, Znamenka St., 10; 2) tel. (495) 691-87-92; 3) e-mail: isl\_ran@rinet.ru; 4) The official site: [http://www.igpran.ru/about/subjects/Sektor\\_Ugol\\_prava.php](http://www.igpran.ru/about/subjects/Sektor_Ugol_prava.php)

**25. Matveeva Anastasiya Alekseevna**, associate professor of chair of criminal law and criminology of the Moscow state university of M.V.Lomonosova, candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) address: 119899, Moscow, Leninskie Mountains, MGU, 1 educational case. 2) tel. (495) 939-29-49, 939-57-44; 3) e-mail: criminal@law.msu.su; 4) The official site: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>;

**26. Matskevich Igor Mikhailovich**, the first pro-rector – The pro-rector on scientific work of the Moscow state blow-stvennoj of legal academy by O.E.Kutafina, Doctor of Law, professor. *Contact information:* 1) address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kydrinskaya St., 9; 2) tel. (499) 244-85-62; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>;

**27. Mironov Vitaly Olegovich**, The expert for professional preparation of GUV D of Rostov region. 1) Address: 344082, Rostov-on-Don, B. Sadovaya str., 29; 2) tel. (86392) 253-53; 8-918-556-91-03; 3) e-mail: Mvo.81@mail.ru; 4) The official site: <http://www.guvdro.ru>.

**28. Nevsky Sergey Aleksandrovich**, professor of chair of criminal law and process of the Moscow city university of management of the Government of Moscow, doctor of Law, the professor. *Contact information:* 1) Address: 107045 Moscow, Sretenka St., 28; 2) Tel.: (495) 957-91-38, 957-91-29; 3) e-mail: mgiu@migm.ru; 4) The official site: [http://www.migm.ru/kafedra\\_ugolowpraw.shtml](http://www.migm.ru/kafedra_ugolowpraw.shtml);

**29. Nechevin Dmitry Konstantinovich**, professor of chair of administrative law of the O. E. Kutafin MSJA. doctor of Law, the professor, The deserved lawyer of the Russian Federation. *Contact information:* 1) Address: 123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya st.,9; 2) Tel.: (499) 244-86-95; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>

**30. Novikov Yaroslav Olegovich**, The post-graduate student of the Russian academy of justice. *The contact information:* 1) Address: 117418, Moscow, Novocheremushkinskaya st., 69, case “a”; 2) Tel.: (495) 718-52-11, +7-916-212-14-73; 3) e-mail: raj-priem@mail.ru; 4) The official site: <http://www.raj.ru/ru/contacts.html>;

**31. Orlov Vladislav Nikolaevich**, Associate professor of Chair of a criminology and the criminally-executive right of the O. E. Kutafin MSJA. candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) Ad-

*тактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом 9; 2) телефон: (499) 244-86-46; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru, vlad-orlov@mail.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>;

**32. Пархоменко Юрий Викторович**, соискатель кафедры криминологии Московского университета МВД России. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 117437, Москва, ул. Академика Волгина д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology.do.am>;

**33. Понзиани Энрико**, директор Бюро Международной организации по миграции в Москве. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123100, Москва, Звенигородская 2-я ул., д. 12; 2) телефон: +7 (495) 797-87-22, 252-1759; 3) e-mail: iommoscow@iom.int, info@no2slavery.ru; 4) официальный сайт: <http://www.iomrussia.ru>, <http://www.no2slavery.ru/ru/Kontakty>;

**34. Радкевич Виктор Семенович**, начальник научного центра Государственного научного учреждения «Всероссийский НИИ птицеперерабатывающей промышленности Российской академии сельскохозяйственных наук», к.э.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 141552, Московская обл. Солнечногорский р-н, п/о Ржавки, ГНУ ВНИИПП; 2) телефон: (495) 944-64-03, 944-65-53; 3) e-mail: vniipp@orc.ru, vniipp-rv@info.ru; 4) официальный сайт: <http://www.vniipp.ru>;

**35. Ревин Валерий Петрович**, заведующий кафедрой уголовного-правовых дисциплин Института международного права и экономики (ИМПЭ) имени А. С. Грибоедова, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 111123, Москва, шоссе Энтузиастов, д. 21; 2) телефон: (495) 673-7371, 673-7372; 3) e-mail: cra@adm.iile.ru; 4) официальный сайт: <http://www.iile.ru>;

**36. Ретнева Наталья Ивановна**, доцент кафедры уголовного права и криминологии Академии МВД Республики Беларусь, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 220005, г. Минск, пр-т Машерова, 6, 1-й корпус; 2) телефон: +375(17) 289-23-12; 3) e-mail: Kashevsky@amia.unibel.by; 4) официальный сайт: <http://academy.mia.by>;

**37. Романов Дмитрий Сергеевич**, аспирант кафедры уголовно-правовых дисциплин Северо-Кавказского государственного технического университета. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 355035, г. Ставрополь, ул. Маршала Жукова, д. 9; 2) телефон: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) официальный сайт: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>;

**38. Селиверстов Вячеслав Иванович**, профессор кафедры уголовного права и криминологии Московского государственного университета им. М. В. Ломоносова, д.ю.н., профессор, заслуженный деятель науки РФ. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 119899, г. Москва, Ленинские горы, МГУ, 1 учебный корп.; 2) телефон: (495) 939-

dress:123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya st.,9; 2) Tel.: (499) 244-86-46; 8-915-051-16-15; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>

**32. Parkhomenko Yury Viktorovich**, The competitor of chair of a criminology of the Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of Russia. *Contact information:* 1) Address: 117437, Moscow, Akademika Volgina st., 12; 2) Tel.: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) The official site: <http://www.criminology.do.am>;

**33. Ponziani Enriko**, The director of Bureau of International Organization For Migration in Moscow. *Contact information:* 1) Address: 123100, Moscow, Zvenigorodskaya 2-ya st., 12; 2) Tel.: +7 (495) 797-87-22, 252-1759; 3) e-mail: iommoscow@iom.int, info@no2slavery.ru; 4) The official site: <http://www.iomrussia.ru>, <http://www.no2slavery.ru/ru/Kontakty>;

**34. Radkevich Viktor Semenovich**, The chief of center of science of the State scientific institution «the All-Russia scientific research institute of the processing industries of the Russian academy of agricultural sciences», candidate of Economic sciences, associate professor. *Contact information:* 1) Address: 141552 The Moscow region Solnechnogorsky area, p/o Rzhavki, GNU BNIIPP; 2) Tel.: (495) 944-64-03, 944-65-53; 3) e-mail: vniipp@orc.ru, vniipp-rv@info.ru; 4) The official site: <http://www.vniipp.ru>;

**35. Revin Valery Petrovich**, Managing chair of criminally-legal disciplines of International law institution and economy of A.S.Griboedov. doctor of Law, the professor. *Contact information:* 1) Address: 111123, Moscow, Entuziastov highway, 21; 2) Tel.: (495) 673-7371, 673-7372; 3) e-mail: cra@adm.iile.ru; 4) The official site: <http://www.iile.ru>.

**36. Retneva Natalya Ivanovna**, Associate professor of chair of criminal law and criminology of Academy of the Ministry of Internal Affairs of Byelorussia, candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) Address: 220005, Minsk, Masherova av., 6 1st case; 2) Tel.: +375-17-289-23-12;; 3) e-mail: Kashevsky@amia.unibel.by; ; 4) The official site: <http://www.academy.mia.by>;

**37. Romanov Dmitry Sergeevich**, The post-graduate student of chair of criminally-legal disciplines of the North Caucasian state technical university. *Contact information:* 1) Address: 355035, Stavropol, Marshala Zhukova st., 9; 2) Tel.: (8652) 94-55-47; 3) e-mail: upd@ncstu.ru; 4) The official site: <http://www.ncstu.ru/faculties/uf/kupd>;

**38. Seliverstov Vyacheslav Ivanovich**, professor of chair of criminal law and criminology of the Moscow state university of M.V. Lomonosov, Doctor of Law, professor, Honored Scientific Worker of Russian Federation. *Contact information:* 1) Address: 119899, Moscow, Leninskie gory, MGU, 1 educational case; 2) Tel.: (495) 939-57-44; 3) e-mail: criminal@law.

57-44; 3) e-mail: criminal@law.msu.su; 4) официальный сайт: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>.

**39. Селиверстов Иван Вячеславович**, аспирант Современной гуманитарной академии. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 109029, г. Москва, ул. Нижегородская, д. 32; 2) телефон: (495) 737-88-47; 3) официальный сайт: <http://www.sga.su>;

**40. Сизая Елена Аркадьевна**, ведущий научный сотрудник ФГУ Научно-исследовательского института Федеральной службы исполнения наказаний России, к.ю.н. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 125130, г. Москва, ул. Нарвская, д. 15а; 2) телефон: (495) 459-00-15; 3) e-mail: niifsin@mail.ru; 4) официальный сайт: [www.niifsin.su](http://www.niifsin.su);

**41. Сосновский Александр Алексеевич**, доцент кафедры уголовного права и криминологии Академии МВД Республики Беларусь, к.ю.н., доцент. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 220005, г. Минск, пр-т Машерова, 6, 1-й корпус; 2) телефон: +375(17) 289-23-12; 3) e-mail: Kashevsky@amia.unibel.by; 4) официальный сайт: <http://academy.mia.by>;

**42. Сосновский Валерий Владимирович**, Министр внутренних дел по Умуртской Республике, к.ю.н. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 426000, г. Ижевск, ул. Советская, д. 17. Министерство внутренних дел по Удмуртской Республике; 2) телефон: 8(3412)78-26-45;

**43. Старков Олег Викторович**, главный редактор журнала «Российский криминологический взгляд». *Контактная информация:* 1) адрес: 121357, г. Москва, ул. Кременчугская, 22, кв. 17; 2) телефон: 8-915-092-99-45, 8-918-363-38-73; 3) e-mail: olegstar@mail.ru;

**44. Федорако Александр Иванович**, старший преподаватель-методист Международного учебного центра подготовки, повышения квалификации и переподготовки кадров в сфере миграции и противодействия торговле людьми Академии МВД Республики Беларусь. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 220005, г. Минск, пр-т Машерова, 6; 2) телефон: +375-17-2892195; +375-17-2892109; 3) e-mail: itc@amia.unibel.by; 4) официальный сайт: <http://www.academy.mia.by/itc>;

**45. Цыганков Александр Юрьевич**, соискатель кафедры уголовного права и криминологии Российской правовой академии Министерства юстиции РФ. *Контактная информация о месте обучения:* 1) адрес: 127051, г. Москва, Большой Каретный переулок, дом 10а; 2) телефон: (495) 650-73-05; 3) e-mail: info@rpa-mu.ru; 4) официальный сайт: <http://rpa-mu.ru>;

**46. Часнок Сергей Юрьевич**, заместитель начальника кафедры уголовно-исполнительного права Академии МВД Республики Беларусь, к.ю.н. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 220102, г. Минск, ул. Ангарская, 19; 2) телефон: +375(17) 243-71-34; 3) e-mail: uip@amia.unibel.by; 4) официальный сайт: <http://academy.mia.by>;

msu.su; 4) The official site: <http://www.law.msu.ru/structure/kaf/ugol-pr>.

**39. Seliverstov Ivan Vyacheslavovich**, The post-graduate student of Modern humanitarian academy. *Contact information:* 1) Address: 109029, Moscow, Nizhegorodskaya st., 32; 2) Tel.: (495) 737-88-47; 3) The official site: <http://www.sga.su>;

**40. Sizaya Elena Arkadyevna**, The leading research assistant FGU of Scientific research institute of Federal Agency of execution of punishments of Russia, candidate of Law. *Contact information:* 1) Address: 125130, Moscow, Narvskaya st., 15a; 2) Tel.: (495) 459-00-15; 3) e-mail: niifsin@mail.ru; 4) The official site :[www.niifsin.su](http://www.niifsin.su).

**41. Sosnovsky Aleksandr Alekseevich**, Associate professor of chair of criminal law and criminology of Academy of the Ministry of Internal Affairs of Byelorussia, candidate of Law, associate professor. *Contact information:* 1) Address: 220005, Minsk, Masherova av., 6 1st case; 2) Tel.: +375-17-289-23-12;; 3) e-mail: Kashevsky@amia.unibel.by; 4) The official site: <http://www.academy.mia.by/itc>;

**42. Sosnovsky Valery Vladimirovich**, The Minister of Internal Affairs on Umurtsky Republic, candidate of Law. *Contact information:* 1) Address: 426000, Izhevsk, Sovetskaya st., 17 The Ministry of Internal Affairs on the Udmurt Republic; 2) Tel. 8(3412)78-26-45

**43. Starkov Oleg Viktorovich**, The editor-in-chief of magazine «Russian criminological outlook». *Contact information:* 1) Address: 121357, Moscow, Kremenchugskaya st., 22, app. 17; 2) Tel.: 8-915-092-99-45, 8-918-363-38-73; 3) e-mail: olegstar@mail.ru

**44. Fedorako Aleksandr Ivanovich**, The senior teacher-methodologist of the International educational center of preparation, improvement of professional skill and retraining of personnel in sphere of migration and counteraction to human trafic of Academy of the Ministry of Internal Affairs of Byelorussia. *Contact information:* 1) Address: 220005, Minsk, Masherova av., 6; 2) Tel.: +375-17-2892195; +375-17-2892109; 3) e-mail: itc@amia.unibel.by; 4) The official site: <http://www.academy.mia.by/itc>;

**45. Tsygankov Aleksandr Yuryevich**, The competitor of chair of criminal law and criminology of the Russian legal academy of the Ministry of Justice of the Russian Federation. *Contact information:* 1) Address: 127051, Moscow, Bolshoy Karetniy per., 10a; 2) Tel.: (495) 650-73-05; 3) e-mail: info@rpa-mu.ru; 4) The official site: <http://rpa-mu.ru>;

**46. Chasnok Sergey Yuryevich**, The deputy chief of Chair of the criminally-executive right of the Academy of the Ministry of Internal Affairs of Byelorussia, candidate of Law. *Contact information:* 1) Address: 220102, Minsk, Angarskaya st., 19; 2) tel.: +375(17) 243-71-34; 3) e-mail: uip@amia.unibel.by; 4) The official site: <http://academy.mia.by>;

**47. Чернышова Виктория Олеговна**, координатор Владивостокского центра по изучению организованной преступности при Юридическом институте Дальневосточного государственного университета. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 690000 г. Владивосток, Октябрьская, 25; 2) телефон: (4232) 515-329; 3) e-mail: law@ext.dvgu.ru; 4) официальный сайт: www.crime.vl.ru;

**48. Чечель Григорий Иванович**, профессор кафедры уголовного права Ставропольского государственного университета, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 355009, г. Ставрополь, ул. Пушкина, 1; 2) телефон: +7 (8652) 354-446; 3) e-mail: alex\_jur@mail.ru;

**49. Шестаков Дмитрий Анатольевич**, а) профессор Санкт-Петербургского университета МВД РФ, д.ю.н., профессор, заслуженный деятель науки Российской Федерации, член Российской академии юридических наук, действительный член Академии социальных наук. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 198206, г. Санкт-Петербург, ул. Летчика Пилутова, д. 1; 2) телефон: (812) 744-70-00, 744-70-24 3) e-mail: mail@univermvd.ru; 4) официальный сайт: <http://www.univermvd.ru>;

б) профессор Российского государственного педагогического университета им. А. И. Герцена. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 191186, г. Санкт-Петербург, наб. реки Мойки, д. 48, кор. 20; 2) телефон: (812) 312-99-10; 3) e-mail: lawherzen@yandex.ru; 4) официальный сайт: <http://www.herzen.spb.ru>.

**50. Щербakov Вячеслав Александрович**, доцент кафедры криминологии Московского университета МВД России, к.ю.н., майор милиции. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 117437, Москва, ул. Академика Волгина, д. 12; 2) телефон: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) официальный сайт: <http://www.criminology.do.am>.

**51. Эминов Владимир Евгеньевич**, заведующий кафедрой криминологии и уголовно-исполнительного права Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина, д.ю.н., профессор. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом 9; 2) телефон: (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>.

**52. Яхшибекян Эмин Николаевич**, аспирант кафедры криминологии и уголовно-исполнительного права Московской государственной юридической академии им. О. Е. Кутафина. *Контактная информация о месте работы:* 1) адрес: 123995, г. Москва, ул. Садовая-Кудринская, дом № 9; 2) телефон: (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) официальный сайт: <http://www.msal.ru>.

**47. Chernishova Viktoriya Olegovna**, the coordinator of the Vladivostok center on organized crime studying at Legal institute of Far East state university. *Contact information:* 1) Address: 690000, Vladivostok, Oktyabrskaya st., 25; 2) Tel.: (4232) 515-329; 3) e-mail: law@ext.dvgu.ru; 4) The official site: www.crime.vl.ru;

**48. Chechel Grigory Ivanovich**, professor of Criminal law chair of the Stavropol state university, doctor of Law, professor. *Contact information:* 1) Address: 355009, Stavropol, Pushkina st., 1; 2) Tel.: +7 (8652) 354-446; 3) e-mail: alex\_jur@mail.ru;

**49. Shestakov Dmitry Anatolyevich**, а) professor of the St.-Petersburg university of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation, doctor of Law, professor, The honored worker of a science of the Russian Federation, The Member of the Russian academy of Law, The full member of Academy of social sciences. *Contact information:* 1) Address: 198206, St.-Petersburg, Letchika Pilyutova st., 1; 2) Tel.: (812) 744-70-00, 744-70-24 3) e-mail: mail@univermvd.ru; 4) The official site <http://www.univermvd.ru>;

б) professor of the Russian State A.I. Gertsen Teacher Training University. *contact information:* 1) 191186, St.-Petersburg, reki Moyki quay, 48 kor.20; 2) Tel.: (812) 312-99-10; 3) e-mail: lawherzen@yandex.ru; 4) The official site: <http://www.herzen.spb.ru>;

**50. Sherbakov Vyacheslav Aleksandrovich**, Associate professor of chair of a criminology of the Moscow university of the Ministry of Internal Affairs of Russia, candidate of Law, The major of militia. *Contact information:* 1) Address: 117437, Moscow, Akademika Volgina st., 12; 2) Tel.: (495) 336-63-11; 3) e-mail: mail@criminologia.ru; 4) The official site: <http://www.criminology.do.am>;

**51. Eminov Vladimir Evgenyevich**, Managing Chair of a criminology and the criminally-executive right of the O. E. Kutafin MSJA, doctor of Law, the professor. *Contact information:* 1) Address:123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya st., 9; 2) Tel.: (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>.

**52. Yakhshibekyan Emin Nikilaevich**, the post-graduate student of Chair of a criminology and the criminally-executive right of the O. E. Kutafin MSJA. *Contact information:* 1) Address:123995, Moscow, Sadovaya-Kudrinskaya st.,9; 2) Tel.: (499) 244-86-46; 3) e-mail: msal@msal.ru; 4) The official site: <http://www.msal.ru>.